

1. សេចក្តីថ្លែងការណ៍ពីប្រធាន
2. ផ្ទះថែទាំពិសេសសម្រាប់មនុស្សចាស់ អូហ្គីគុបូ ស៊ីអុំនិ
3. ផ្ទះក្រុម អាការី
4. ស្នាក់ស្នេយ ក្តាយ៉ាហេននោះតុច
5. ផ្ទះក្រុម សាកុរ៉ានុអ៊ីយ៉េហ្គុតុត
6. ផ្ទះថែទាំពិសេសសម្រាប់មនុស្សចាស់ សាកុរ៉ានុមិដស៊ីអុំនិ
7. មជ្ឈមណ្ឌលគាំទ្រការអភិវឌ្ឍកុមារ សាកុរ៉ានុមិដ
8. ផ្ទះថែទាំពិសេសសម្រាប់មនុស្សចាស់ ហ៊ីណូខេ ស៊ីអុំនិ
9. មជ្ឈមណ្ឌលសេវាកម្មថ្ងៃ ហុណូកា មុសាស៊ីមុរ៉ាម៉ា

សេចក្តីថ្លែងការណ៍ពីប្រធាន

យើងគឺជាសហគមន៍សង្គមដែលដំណើរការអាជីវកម្មសង្គមនៅក្នុងទីក្រុងភ្នំពេញ។ យើងបានចាប់ផ្តើមអាជីវកម្មនេះដោយគិតថាវា នឹងអន្តរាប្បវេណី ប្រសិនបើអាជីវកម្មរបស់យើងអាចជាអំពូលតូចមួយ និងផ្តល់ភាពកក់ក្តៅ និងក្តីសង្ឃឹមបន្តិចបន្តួច ទៅកាន់ មនុស្សបានច្រើនកុះករជាងដែលអាចធ្វើទៅបាន។

រួមជាមួយមិត្តរួមការងាររបស់យើង ដែលមានគំនិតស្របតាមគំនិតដូចគ្នា យើងកំពុងប្រឹងប្រែងយ៉ាងខ្លាំង ដើម្បីថែរក្សារៀង រាល់ថ្ងៃនៃការប្រើប្រាស់របស់អ្នកប្រើប្រាស់ និងបន្តផ្តល់សេវាកម្មដែលបំពេញចិត្តអ្នកប្រើប្រាស់ និងក្រុមគ្រួសាររបស់ពួកគេ។ យើងនឹងបន្តពង្រីកលំហូរកិច្ចការរបស់យើង និងផ្តល់សេវាកម្មដែលបំពេញចិត្តមនុស្សបានច្រើនកុះករជាងដែលអាចធ្វើទៅ បាន។

ម៉ារី សាតូរ៉ៃ ប្រធានគណៈកម្មាធិការ

ផ្ទះថែទាំពិសេសសម្រាប់មនុស្សចាស់ អូហ្គឹកុបូ ស៊ីអុំនិ

យើងស្វាគមន៍អ្នកជាមួយបរិក្ខារចុងក្រោយ បុគ្គលិកអ្នកជំនាញ និងការស្នាមញញឹមមកក្រៅ!

យើងផ្តល់ជូនបរិក្ខារល្អបំផុត អាហារ សកម្មភាពកម្សាន្តផ្សេងៗ និងការប្រគំភ្លឺទៀងទាត់ ដើម្បីផ្តល់អារម្មណ៍មោទនភាពដល់អ្នក និងគ្រួសាររបស់អ្នកនៅក្នុងជីវិតប្រចាំថ្ងៃរបស់អ្នកនៅទីនេះ។

យើងគោរពតាមបំណងរបស់អ្នករស់នៅ និងយើងគាំទ្រយើងតាមសមត្ថភាពរបស់ពួកគេ ដើម្បីពួកគេអាចរស់នៅជីវិតដដែលៗ បន្ទាប់ពីចូលរស់នៅដូចពួកគេបានរស់នៅពីមុន។ យើងក៏មានគំរោងការក្លាប់របស់អ្នករស់នៅជាមួយសហគមន៍ និងគ្រួសាររបស់ពួកគេ ដូច្នេះពួកគេអាចមានជីវិតល្អឥតខ្ចោះតាមរយៈការថែទាំ និងសេវាកម្មបរិក្ខាររបស់យើង។

- ផ្ទះថែទាំពិសេសសម្រាប់មនុស្សចាស់
- ការថែទាំរស់នៅរយៈពេលខ្លី

ធម្មជាតិនៅជុំវិញយើងមានដុះដើងទេសភាពដ៏ស្រស់ស្អាត។ វានៅត្រង់ក្រៅទីក្រុងបន្តិច ដូច្នេះអ្នកនឹងសង្ស័យថាមានកន្លែងអស្ចារ្យបែបនេះឬអត់! អ្នករស់នៅត្រូវបានព្យាបាលដោយធម្មជាតិដ៏ស្រស់ស្អាត ត្រូវបានការពារដោយបុគ្គលិកដែលបានទទួលការអប់រំជំនាញផ្នែកមនុស្សចាស់ និងអាចរស់នៅជីវិតដោយសុវត្ថិភាពនិងសេរីភាព។ នៅក្នុងបរិក្ខារនេះ មនុស្សចាស់មិនមែនជាជំងឺ 'ពិសេស' នោះទេ។ ទោះបីជាពួកគេមានឧបសគ្គមួយចំនួនក៏ដោយ ពួកគេនៅតែរស់នៅដោយសង្ឃឹមសម្រាប់ថ្ងៃស្អែក។ វាជាបរិក្ខារដែលមនុស្សមានអារម្មណ៍ខ្លាំងអំពី "ថាមពលក្នុងការរស់នៅ"។

ការស្នាក់នៅរយៈពេលខ្លីបន្ថែម៖

នៅក្នុងផ្ទះថែទាំរបស់យើង ទោះបីជាសម្រាប់អ្នកដែលមិនបានចុះឈ្មោះជាផ្លូវការក៏ដោយ យើងផ្តល់សេវាកម្ម "ស្នាក់នៅរយៈពេលខ្លី" ដែលអនុញ្ញាតឱ្យយើងថែទាំអ្នករស់នៅក្នុងរយៈពេលប៉ុន្មាន ថ្ងៃចាប់ពីការស្នាក់នៅមួយថ្ងៃ។

សេវាកម្មថ្ងៃ ហុណូកា អូហ្គឹកុបូ៖

យើងជាស្ថាប័នថែទាំថ្ងៃដែលផ្តល់សេវាកម្មថែទាំពេលថ្ងៃផ្សេងៗសម្រាប់មនុស្សចាស់ដែលត្រូវការថែទាំ ដើម្បីផ្តល់អារម្មណ៍មានសុខភាពក្នុងជីវិតប្រចាំថ្ងៃ។ ដើម្បីធ្វើឱ្យការស្នាក់នៅរបស់អ្នករស់នៅមានជាសុភាព យើងផ្តល់សេវាកម្មដូចជា អាហារឆ្ងាញ់ ការដូកទឹក សកម្មភាពសិល្បៈ និងការហាត់ប្រាណដើម្បីធ្វើឱ្យថ្ងៃរបស់ពួកគេមានភាពរីករាយ។ យើងកំពុងរង់ចាំការចូលរួមរបស់អ្នកក្នុងបរិក្ខាររបស់យើងជាមួយកម្មវិធីកម្សាន្តផ្សេងៗ ដើម្បីឱ្យអ្នកអាចចំណាយពេលថ្ងៃសប្បាយក្នុងបរិយាកាសដូចនៅផ្ទះ។

សេចក្តីស្វាគមន៍៖

មានទីតាំងស្នាក់នៅជិតតំបន់ដែលអាចដើរបាន ១៥ នាទីពីស្ថានីយ Ogikubo ការិយាល័យ Suginami ដំណើរការរយៈពេលបីអាជីវកម្ម៖ ការថែទាំថ្ងៃ ការថែទាំរយៈពេលខ្លី និងផ្ទះថែទាំពិសេសសម្រាប់មនុស្សចាស់។ យើងជួយអ្នករស់នៅដើម្បីរស់នៅក្នុងតំបន់ដែលពួកគេបានស្គាល់យូរអង្វែង។ ដោយផ្អែកលើទស្សនវិស័យរបស់យើង "ដើម្បីក្តីនឹងចិត្តរបស់មនុស្សម្នាក់ៗតាមរយៈសេវាកម្មស្មោះត្រង់" យើងផ្តល់សេវាកម្មដែលធ្វើឱ្យអតិថិជនរបស់យើងមានអារម្មណ៍ "ដូចនៅផ្ទះ"។ យើងក៏ខិតខំឱ្យកន្លែងនេះក្លាយជាកន្លែងដែលមិនត្រឹមតែអ្នករស់នៅប៉ុណ្ណោះ ប៉ុន្តែសម្រាប់គ្រួសារ សហគមន៍ និងបុគ្គលិកក៏អាចមាន "ចិត្តស្ងប់ស្ងាត់" និង "ទុកចិត្ត" នៅក្នុងសេវាកម្មរបស់យើង។

Hideo Takahashi, នាយកបរិក្ខារ Ogikubo Shien

ការចូលដំណើរការ:

Outokai Special Nursing Home for the Elderly "Ogikubo Shien" 3-7-30 Ogikubo, Suginami-ku, Tokyo 167-0051

TEL: 03-6915-1593 (special care and short stay)

TEL: 03-6915-1595 (day service)

FAX: 03-6915-1594 (common)

ដោយរថភ្លើង:

១៥ នាទីដើរពីស្ថានីយ Ogikubo នៅលើខ្សែសង្វាក់ Chuo Main Line ១៥ នាទីដើរពីស្ថានីយ Ogikubo នៅលើខ្សែសង្វាក់ Tokyo Metro Marunouchi line ១៥ នាទីដើរពីស្ថានីយ "Minami Asagaya" នៅលើខ្សែសង្វាក់ Tokyo Metro Marunouchi line

ដោយឡានក្រុង:

ពីទ្វារចេញខាងត្បូងស្ថានីយ Ogikubo យកឡានក្រុងទៅ "Shalair Ogikubo" ប្រហែល ៧ នាទី ហើយចុះនៅស្ថានីយឡានក្រុង "Special Care Home Ogikubo Shien"។

ផ្ទះក្រុម អាការី

ផ្ទះប្រជុំ Akari គឺជាផ្ទះធម្មតាដ៏មួយដែលមានទីតាំងនៅតំបន់ស្នាក់នៅក្នុងសង្កាត់ Setagaya។ មនុស្សដែលមានរោគសញ្ញាអាឡៃហ្ស៊ីម្យែរនៅរួមគ្នានៅទីនេះ ហើយជួយគ្នាទៅវិញទៅមក។ ការដើរកំសាន្តប្រចាំថ្ងៃទៅសួនច្បារ និងវត្តនៅជិតជាផ្នែកមួយនៃទម្លាប់ប្រចាំថ្ងៃរបស់អ្នករស់នៅ។ យើងទៅទិញអីវ៉ាន់នៅផ្សារទំនើបក្នុងស្រុក ដែលស្ថិតនៅចម្ងាយប្រមាណ ៣០ នាទី។ យើងក៏ចង្អិនអាហារដោយសហគ្នា។ ពួកគេកាត់បន្ថែមយ៉ាងឆាប់រហ័សជាមួយនឹងជំនាញដើមរបស់ពួកគេ។ ជីវិតនៅ Akari គឺជាមុនគ្រប់គ្នាដូចជាមុនពេលមានអាឡៃហ្ស៊ីម្យែរ។ យើងតែងតែចងចាំនិងសើច និងថែរក្សាដំណើររបស់យើងរួមគ្នា។ អ្នករស់នៅជាច្រើនមានបញ្ហាចងចាំ ប៉ុន្តែយើងតែងតែឲ្យកម្លាំងចិត្តពួកគេ។ ចាប់ផ្តើមពីនេះយើងទទួលបានពាក្យអរគុណច្រើនពីពួកគេ។ Akari មានជីវិតដោយសារតែ "ការរស់នៅក្នុងបច្ចុប្បន្ន"។

- ការថែទាំសេវាកម្មថ្ងៃសម្រាប់អាឡៃហ្ស៊ីម្យែរ
- ការថែទាំផ្នែកលើសហគមន៍សម្រាប់អាឡៃហ្ស៊ីម្យែរ

យើងជាផ្ទះប្រជុំផ្នែកលើសហគមន៍ដែលមានទីតាំងនៅតំបន់ស្នាក់នៅទាំងស្រុងនៃ Setagaya និង Chitosedai។ តាមរយៈលំហាត់ប្រាណ និងកម្សាន្ត យើងធ្វើឲ្យការលូតលាស់នៃអាឡៃហ្ស៊ីម្យែរទន់ភ្លន់ ហើយអនុញ្ញាតឲ្យមានជីវិតល្អគ្រប់គ្នា។ បុគ្គលិកជំនាញបន្តផ្តល់សេវាកម្មគុណភាពខ្ពស់ដោយ "ចិត្ត" របស់យើង និងប្រយ័ត្នប្រយែងធ្វើការបន្តជាមួយអ្នករស់នៅ និងគ្រួសាររបស់ពួកគេ ដូច្នេះទាំងពីរអាច "រស់នៅពេលវេលាដូចគ្នារួមគ្នា"។

ការប្រើប្រាស់ផ្ទះប្រជុំរយៈពេលខ្លី (ការស្នាក់នៅខ្លី):

ផ្ទះប្រជុំ Akari ទទួលយកការស្នាក់នៅខ្លីដែលមានការគ្របដណ្តប់ដោយអនុកុលភាពថែទាំវ័យចាស់។ ការស្នាក់នៅខ្លីគឺអាចរកបានតែបើសិនជាអ្នករស់នៅបច្ចុប្បន្នត្រូវចុះទៅស្នាក់នៅមន្ទីរពេទ្យក្នុងរយៈពេលវែង ហើយបានទទួលចេញពីបន្ទប់របស់គេ។ សូមទាក់ទងនឹងអ្នកគ្រប់គ្រងប្រសិនបើអ្នកចង់ប្រើប្រាស់សេវាកម្មនេះ។ ការស្នាក់នៅខ្លីអាចប្រើបាននៅពេលប្រើប្រាស់សេវាកម្មថ្ងៃ Honoka Chitosedai។ សម្រាប់អ្នកដែលគិតដាក់បញ្ចូល មានបញ្ហាសាកល្បង។

សេវាកម្មថ្ងៃរួម អាការី:

Shared Day Service គឺជាសេវាកម្មថ្ងៃដែលត្រូវបានផ្តល់ដោយប្រើប្រាស់ទិសដៅរួមរបស់ផ្ទះប្រជុំរបស់យើង។ មិនដូចសេវាកម្មថែទាំថ្ងៃធម្មតាទេ សេវាកម្មនេះអនុញ្ញាតឲ្យអ្នករស់នៅចំណាយមួយថ្ងៃជាមួយអ្នករស់នៅផ្ទះប្រជុំក្នុងបរិយាកាសស្នាក់នៅ។

មជ្ឈមណ្ឌលសេវាកម្មថ្ងៃ ហុណូកា ចិត្តសេដៃ:

Day Service Center Honoka Chitosedai គឺជាសេវាកម្មថ្ងៃដែលត្រូវបានសាងសង់នៅ Chitosedai, Setagaya Ward។ មនុស្សដែលមានអាឡៃហ្ស៊ីម្យែរមកចូលរួមនៅទីនេះ ដែលមានផ្ទះប្រជុំជាប់នឹង។ ចំនួនអ្នករស់នៅតិច (១២ នាក់) ធ្វើឲ្យវាក្លាយជាសេវាកម្មថ្ងៃដ៏ "ដូចនៅផ្ទះ"។ រៀងរាល់ថ្ងៃ Honoka ទៅទិញអីវ៉ាន់នៅផ្សារទំនើបដែលនៅជិត ហើយត្រៀមអាហារ។ អ្នកប្រើប្រាស់ដឹកនាំក្នុងការត្រៀមអាហារថ្ងៃត្រង់ជាមួយបុគ្គលិក ហើយយើងក៏ព្យាយាមបង្កើតបរិយាកាសដែលពួកគេអាចរីករាយជាមួយអាហាររបស់ពួកគេ។ យើងលើកទឹកចិត្តការទាក់ទងគ្នារវាងអ្នកប្រើប្រាស់ និងការចៀសវាងការធ្លាក់ចុះនៃមុខងាររបស់រាងកាយដោយការបញ្ជូលមុខងារដែលពួកគេមានជំនាញក្នុង។ មានសួនច្បារ នៅជិត ហើយយើងដាក់គុណភាពប្រយ័ត្នប្រយែងក្នុងការផ្តល់ឲ្យអ្នកនូវឱកាសចេញចូលជាច្រើន។ យើងបើកទ្វារពីថ្ងៃចន្ទដល់ថ្ងៃសៅរ៍ និងនៅថ្ងៃឈប់សម្រាក។ យើងក៏ផ្តល់សេវាកម្មដឹកជញ្ជូនឬការប្រើប្រាស់បន្ថែមសម្រាប់គ្រួសារដែលមានកិច្ចការរូបរាង ឬសមត្ថភាពខ្ពស់។

សេចក្តីស្នាក់មន្ត្រី:

ការិយាល័យ Setagaya Chitosedai ផ្តល់សេវាកម្មថែទាំថ្ងៃសម្រាប់អ្នកដែលមានអាឡៃហ្ស័រ (Day Service Center Honoka Chitosedai) និងសេវាកម្មថែទាំជនល្មមសម្រាប់អ្នកដែលមានអាឡៃហ្ស័រ (Group Home Akari)។ បុគ្គលិករបស់យើងមានការយល់ដឹងជម្រាបអំពីអតិថិជនរបស់យើង ហើយដោយមើលមនុស្សពួកគេទៅដល់អ្នកដែលគោរព និងល្អក្នុង ក្នុងដួងគ្នា គឺពួកគេអាចស្នាក់នៅជាក្រុមគ្រួសារដោយមិនថាមានអារម្មណ៍រៀបចំរបស់ពួកគេ ដែលពួកគេជួបគ្នាជាមួយសប្បាយ និងទុក្ខសោក។ យើងបំពេញការលើកទឹកចិត្តដល់ការស្នាក់នៅរបស់ពួកគេដោយការថែទាំជាមួយសមត្ថភាព។ យើងតែងតែព្យាយាមផ្តល់សេវាកម្មដែលមានគុណភាពខ្ពស់ជាងមុនដោយការទទួលកម្លាំងចិត្តពីអតិថិជនរបស់យើង និងដំណើរពង្រីកជាបុគ្គលសមាជិក។

Hiroto Senbokuya, នាយកបរិក្ខារ

ការចូលដំណើរការ:

Sakuratoukai Group Home "Akari" 3-26-15 Chitosedai, Setagaya-ku, Tokyo 157-0071, Japan

TEL: 03-6411-2301 (Group home)

TEL: 03-6411-2302 (Day service center)

FAX: 03-5429-1212 (Common)

ដោយរថភ្លើងឬឡានក្រុង:

ពីស្ថានីយ Chitose Funabashi នៅលើខ្សែសង្វាក់ Odakyu, យកឡានក្រុងទៅស្ថានីយ "Seijo Gakuen Mae" ប្រហែល ៥ នាទី និងចេញពីច្រកបន្ទាប់ Chitosedai 3-chome នៅត្រង់ឈប់ឡានក្រុង។

ពីស្ថានីយ Chitose-Karasuyama នៅលើខ្សែសង្វាក់ Keio, យកឡានក្រុងទៅស្ថានីយ Chitose-Funabashi ប្រហែល ១០ នាទី និងចេញពីច្រកបន្ទាប់ "Mawarisawa" នៅត្រង់ឈប់ឡានក្រុង។

ស្លុកស្នេយ ក្លាយហេននោះតុច

សេវាកម្មស្នាក់នៅរយៈពេលខ្លីគឺអាចរកបានសម្រាប់អ្នកដែលត្រូវការចាកចេញពីផ្ទះបន្ទាន់ដោយមិនរំពឹងទុក (ចូលខ្លាំង)។ “Shiawase no Hi” គឺជាផ្នែកថែទាំស្នាក់នៅរយៈពេលខ្លីក្នុងទីតាំងកំប៉ងក្រុង Toshima ដែលផ្តល់សេវាកម្មថែទាំពេលយប់សម្រាប់អ្នកចាស់ដែលបានទទួលសញ្ញាប័ណ្ណថែទាំ (សន្និដ្ឋានថាត្រូវការផ្នែកថែទាំចាស់/ក្រុមថែទាំវ័យចាស់) ។ បរិក្ខារនេះបានកំឡើងគ្រឿងបរិក្ខារអ្នកទឹកដែលអាចប្រើបានសម្រាប់អ្នកដែលនៅលើគ្រែ និងបន្ទប់ទាំងអស់គឺជាបន្ទប់ឯកជន ដូច្នេះមនុស្សម្នាក់អាចរីករាយក្នុងការស្នាក់នៅដូចជានៅសណ្ឋាគារ។ វាក៏តែ ២ នាទីដើរពីស្ថានីយ “Zoushigaya” នៅលើខ្សែសង្វាក់ Fukutoshin ហើយមានសួនច្បារនិងវត្តនៅជុំវិញធ្វើឲ្យវាជាកន្លែងមានជាសុភាព។ យើងចង់រង់ចាំការត្រឡប់មកវិញរបស់អ្នក។

- ការស្នាក់នៅរយៈពេលខ្លី
- ការថែទាំកន្លែងស្នាក់នៅ “សេវាកម្មថែទាំ Hoho-emi”
- យើងមាននារីគ្រូពេទ្យនៅក្នុងកន្លែងដែលអាចពិភាក្សាអំពីការថែទាំវេជ្ជសាស្ត្រនៅពេលថ្ងៃ
- អាហារនាព្រឹកដែលត្រូវបានគ្រៀមចេញពីផ្ទះបាយ
- យើងផ្តល់ការអ្នកទឹកតាមរដូវ កម្មវិធីពិសេស អាហារសម្រាប់ពិធីពិសេស និងអាហារសាមញ្ញធ្វើនៅផ្ទះ

មានទីតាំងស្នាក់នៅ Minami-Ikebukuro វាជាកំប៉ងមានជាសុភាពសម្រាប់គ្រួសារមកលេង។ យើងផ្តល់បន្ទប់ឯកជនដែលមានសមត្ថភាពស្នាក់នៅ ២៤ នាក់។ បុគ្គលិករបស់យើងមានវ័យក្មេង កំពូល ក៏ជាអ្នកមានបទពិសោធន៍ផងដែរ; ភាពវិជ្ជាជីវៈរបស់ពួកគេចូលរួមជាមួយថ្ងៃនៃភាពសប្បាយរីករាយ និងសេវាកម្មដែលសមនឹងអ្នកស្នាក់នៅ។ យើងស្វាគមន៍ការប្រើប្រាស់រយៈពេលខ្លីរយៈពេលវែង ការចូលបន្ទាន់ និងការអនុវត្តវេជ្ជសាស្ត្រផ្សេងៗនៅក្នុងបរិក្ខាររបស់យើង។

ផ្នែកថែទាំកន្លែងស្នាក់នៅផ្ទះ Sato:

យើងគាំទ្រដល់អ្នកដែល "ចង់នៅផ្ទះយ៉ាងអត់អោនទោះបីជាខ្លួនកំពុងឈឺឬជាសមសារ។ ផ្នែកថែទាំកន្លែងស្នាក់នៅផ្ទះគឺជាសេវាកម្មដែលត្រូវពេទ្យអនុវត្តទៅគ្រួសារតាមការណែនាំរបស់វេជ្ជបណ្ឌិតបច្ចុប្បន្ន ដើម្បីផ្តល់ការថែទាំនិងការព្យាបាលតាមរោគសញ្ញារបស់អ្នកជំងឺ ដោយផ្អែកលើការណែនាំរបស់វេជ្ជបណ្ឌិត។

យើងចាំបាច់យកចិត្តទុកដាក់ដល់អ្នកដែល:

- មានជំងឺឬមានក្តីបារម្ភក្នុងជីវិតប្រចាំថ្ងៃ
- មានការព្រួយបារម្ភអំពីភាពខ្សោយកម្លាំងសាច់ដុំការដួល
- ត្រូវការជំនួយវេជ្ជសាស្ត្រដូចជាការចាក់ទឹកជ្រកនិងការថែទាំទឹកដោះទារក
- មិនដឹងពីរបៀបថែទាំមនុស្សដែលមានអាឡៃហ្ស័រ ឬមនុស្សដែលត្រូវការការថែទាំចុងក្រោយ

យើងគាំទ្រក្តីសង្ឃឹមរបស់អ្នកជំងឺ និងគ្រួសាររបស់ពួកគេក្នុងការរស់នៅក្នុងផ្ទះរបស់ខ្លួនដែលមានសមត្ថភាព ដោយប្រើការបន្តិចបន្តួចនិងការស្វិតស្វិរ។ យើងខិតខំផ្តល់សេវាកម្មដែលអាចផ្តល់ឱ្យគ្រួសាររស់នៅមានជាសុខភាព។ នារីគ្រូពេទ្យថែទាំសុខភាពផ្ទះដែលបានទទួលសញ្ញាប័ណ្ណនឹងមានអនុវត្តន៍ពិភាក្សាដូចនេះ ហើយយើងជាសេវាកម្មមានចំនួនគ្រប់គ្រាន់។

នៅក្នុងករណីបន្ទាន់ យើងមានប្រព័ន្ធដើម្បីផ្តល់សេវាកម្មថែទាំក្នុងផ្ទះ ២៤ ម៉ោងក្នុងមួយថ្ងៃ ៣៦៥ ថ្ងៃក្នុងមួយឆ្នាំ។ សូមពិភាក្សាជាមួយវេជ្ជបណ្ឌិតអនុវត្តរបស់អ្នក និងអ្នកគ្រប់គ្រងថែទាំរបស់អ្នក។

សេវាថែទាំសុខភាពភូមិ ជស្សីអ៊ីមី ខែរ ស៊ីរីស:

សេវាកម្មថែទាំកន្លែងស្នាក់នៅផ្ទះគឺជាសេវាកម្មដែលអ្នកជំនាញដែលមានសញ្ញាប័ណ្ណជំនាញក្នុងការថែទាំផ្នែកថែទាំក្នុងផ្ទះ អនុវត្តទៅផ្ទះអ្នកជំងឺ ដើម្បីផ្តល់ជំនួយក្នុងជីវិតប្រចាំថ្ងៃ រួមមាន: ការថែទាំរាងកាយ (ការស្លៀកពាក់ ការអ្នកទឹក ការធ្វើទឹក ការហូបអាហារ,ល) និងជំនួយក្នុងជីវិតប្រចាំថ្ងៃ (ការទិញទំនិញប្រចាំថ្ងៃ ការគ្រៀមអាហារ ការសម្អាត ការលាងសំលៀកបំពាក់ ការទទួលថ្នាំ,ល)។ សេវាកម្មនេះគឺអស្ចារ្យក្នុងការថែទាំនៅផ្ទះនៅពេលដែលអ្នកចង់ថែទាំមនុស្សដែលអ្នកស្រឡាញ់នៅផ្ទះយ៉ាងអត់អោន ប៉ុន្តែអ្នកមិនមានពេលវេលាឬអនាមិកក្នុងការធ្វើការនោះទេ។

សូមពិភាក្សាជាមួយអ្នកគ្រប់គ្រងថែទាំ។

សេចក្តីស្នាក់មន្ត្រី:

ការិយាល័យ Toshima គឺជា ២ នាទីដើរពីស្ថានីយ Zoshigaya នៅលើខ្សែសង្វាក់ Tokyo Metro Fukutoshin, នៅកណ្តាលទីក្រុង ប៉ុន្តែនៅក្នុងទីតាំងស្ងប់ស្ងាត់ដែលមានសួន Minami Ikebukuro និងវត្ត Kishimojin នៅជិត។ យើងផ្តល់សេវាកម្មបី: ការស្នាក់នៅ ឆ្នាំ (Shiawase-no-hi), ការថែទាំនៅផ្ទះ (Sato), និងការថែទាំនៅផ្ទះ (Hoho-emi)។ ដោយប្រើប្រាស់សមត្ថភាពនៃការិយាល័យដូចគ្នា និងការចែករំលែកព័ត៌មានជាបន្តបន្ទាប់ យើងអាចផ្តល់សេវាកម្មបន្តដោយប្រសើរជាមួយអ្នកប្រើប្រាស់ដែលអាចនឹងនៅតែរស់ នៅក្នុងតំបន់ដែលពួកគេធ្លាប់ស្គាល់។ យើងខិតខំផ្តល់សេវាកម្មមានគុណភាពខ្ពស់ ដោយសហការជាមួយអ្នកជំនាញផ្សេងៗក្នុង សហគមន៍ ដើម្បីសហការនិងជួយសម្រួលការរស់នៅអ្នកប្រើប្រាស់អោយបានគុណភាពខ្ពស់។

ការចូលដំណើរការ:

Outokai Short Stay "Shiawase no Hi" 4-5-1 Minami-Ikebukuro, Toshima-ku, Tokyo 171-0022

TEL: 03-5927-8050 (Short stay)

TEL: 03-5927-8001 (Home-visit care)

TEL: 03-5927-8234 (In-home nursing care)

FAX: 03-5927-8051 (Common)

ដោយរថភ្លើង:

២ នាទីដើរពី "ស្ថានីយ Zoshigaya" នៅលើខ្សែសង្វាក់ Tokyo Metro Fukutoshin ៥ នាទីដើរពី "ស្ថានីយ Kishimojin" នៅលើខ្សែសង្វាក់ Toden Arakawa

ផ្ទះក្រុម សាកុរ៉ានុអ៊ីយ៉េហ្គុចុក

ផ្ទះនេះបានបើកនៅថ្ងៃទី ១ ខែមេសា ឆ្នាំ ២០០៧។ យើងផ្តល់សេវាកម្មដោយចិត្តពេញ ដើម្បីអាចគាំទ្រគោលបំណងបានច្បាស់ និងបំពេញតាមបំណងរបស់អ្នកចាស់ដែលមានជំងឺអាឡៃហ្ស៊ីម្យូស្ប្រាកាយជាការមិនទាន់ហើយ។ យើងខិតខំប្រចាំថ្ងៃក្នុងការធ្វើឲ្យបំពេញតាមចំណង់ចំណូលចិត្តរបស់អ្នករស់នៅ។ បន្ទប់ទាំងអស់មានភាគាម ដូច្នេះមនុស្សម្នាក់អាចមានអារម្មណ៍កក់ក្តៅ។ ការគាំទ្រអាកាសផ្ទះនិងកំដៅត្រូវបានផ្តល់សម្រាប់បន្ទប់នីមួយៗផងដែរ។ មានកំដៅទៀតនៅក្នុងផ្ទះចំណាកស្រុក និងពន្លឺន។ អ្នកអាចរក្សាការពាក់ក្តៅនៅក្នុងរដូវរងារដ៏ត្រជាក់បំផុត។ យើងផ្តល់កន្លែងស្នាក់នៅដ៏រីករាយ និងដោយសារតែមានស្នាមញញឹមច្រើនមា។ យើងគាំទ្រការចេញដំណើរដោយខ្លួនឯង កម្មវិធីប្រចាំឆ្នាំ និងការព្យាបាលគ្រឿង។

- ការថែទាំសេវាកម្មថ្ងៃសម្រាប់អាឡៃហ្ស៊ីម្យូ
- ការថែទាំផ្នែកលើសហគមន៍សម្រាប់អាឡៃហ្ស៊ីម្យូ

មនុស្សរស់នៅនីមួយៗអាចមានអារម្មណ៍នឹកឃ្លាននៃផ្ទះបុរាណដំបូងនៅក្នុងបន្ទប់នីមួយៗ ហើយអាចសម្រាកតាមរង្វង់រាងកាយផងដែរ។ មានតំបន់ទិញទំនិញនៅក្នុងទិសដៅដែលយើងខិតខំឲ្យមានការទិញទំនិញជាមួយអ្នករស់នៅរៀងរាល់ថ្ងៃ។ យើងគោរពចំពោះគំនិត និងទស្សនៈរបស់អ្នករស់នៅ និងគ្រួសាររបស់ពួកគេ; យើងនឹងផ្តល់សេវាកម្មដែលមានគុណភាពខ្ពស់ជាមួយនិងជំនាញ និងមានគោលដៅក្នុងការបង្កើតបរិយាកាស 'មានស្នាមញញឹមទាំងអស់'។

ការប្រើប្រាស់ផ្ទះប្រជុំរយៈពេលខ្លី (ស្នាក់នៅខ្លី)

ផ្ទះប្រជុំ Sakura-no-ie Higashi Yaguchi ទទួលសំរាប់ការស្នាក់នៅខ្លីដែលមានការគ្របដណ្តប់ដោយអនុកូលភាពថែទាំវ័យចាស់។ ការស្នាក់នៅខ្លីអាចរកបានតែបើសិនជាអ្នករស់នៅបច្ចុប្បន្នត្រូវចុះទៅស្នាក់នៅមន្ទីរពេទ្យក្នុងរយៈពេលវែង ហើយបានទទួលចេញពីបន្ទប់របស់គេ។ ប្រសិនបើអ្នកចង់ប្រើប្រាស់សេវាកម្មនេះ សូមទាក់ទងអ្នកគ្រប់គ្រងផ្ទះនេះ។

មជ្ឈមណ្ឌលសេវាកម្មថ្ងៃ ហុណុកា អ៊ីស្តូយ៉ាហ្គុចុក:

យើងខិតខំបង្កើតបរិយាកាសផ្ទះដ៏កក់ក្តៅ។ សូមមកនឹងលេងមក! Day Service Honoka Higashi Yaguchi គឺជាសេវាកម្មថ្ងៃសម្រាប់មនុស្សដែលមានអាឡៃហ្ស៊ីម្យូ (ចំនួន ១២ នាក់)។ យើងផ្តល់ការគាំទ្រដើម្បីឲ្យអ្នកដែលមានអាឡៃហ្ស៊ីម្យូអាចមកចូលរួមនៅមជ្ឈមណ្ឌល និងរក្សាជីវិតសង្គម និងមុខងាររបស់ពួកគេឲ្យបានល្អប្រសើរ និងរីករាយនឹងថ្ងៃនីមួយៗ។ កម្មវិធីចម្បងរបស់យើងគឺចម្អិនអាហារថ្ងៃត្រង់ និងចេញទៅក្រៅ។ យើងរៀបចំម៉ឺនុយសម្រាប់អាហារថ្ងៃត្រង់រៀងរាល់ថ្ងៃជាមួយអ្នករស់នៅ ហើយទៅទិញទំនិញនៅផ្សារទំនើបដែលនៅជិត។ យើងអាចផ្តល់អាហារដែលពេញចិត្តទាំងអស់ និង/ឬទទួលសំណើអាហារ។ អាហារថ្ងៃត្រង់ជាមួយគ្នាក្លាយជាបរិយាកាសរីករាយជាមួយការដៃគូកម្សាន្ត។ នៅពេលដែលរដូវទស្សនាវត្ត sakura ធ្លាប់មកដល់ យើងចេញទៅទស្សនាវត្ត plum និង sakura ហើយនៅពេលដែលអ្នករស់នៅនិយាយថា, "ខ្ញុំចង់ទទួលអាហារនៅខាងក្រៅថ្ងៃនេះ," ឬ "ខ្ញុំចង់ចេញទៅក្រៅបន្តិច," យើងបញ្ឈូលវាជាកម្មវិធីរបស់យើងដើម្បីឲ្យពួកគេអាចចេញទៅកន្លែងឬចេញទៅទិញអីវ៉ាន់។

សេចក្តីស្វាគមន៍:

ការិយាល័យ Ota ផ្តល់សេវាកម្មថែទាំថ្ងៃសម្រាប់មនុស្សដែលមានអាឡៃហ្ស៊ីម្យូ (Day Service Center Honoka Higashi Yaguchi) និងសេវាកម្មថែទាំជនល្មមសម្រាប់មនុស្សដែលមានអាឡៃហ្ស៊ីម្យូ (Group Home Sakura-no-Ie Higashi Yaguchi)។ យើងខិតខំផ្តល់សេវាកម្មដែលសមនឹងអ្នកប្រើប្រាស់នីមួយៗ ដើម្បីឲ្យពួកគេអាចបន្តជីវិតប្រចាំថ្ងៃរបស់ពួកគេនៅក្នុងតំបន់ដែលពួកគេធ្លាប់ស្គាល់។ យើងខិតខំប្រចាំថ្ងៃក្នុងការផ្តល់សេវាកម្មស្មោះត្រង់ដែលបំពេញតាមគំនិត និងបំណងរបស់អ្នកដែលព្យាបាល និងគ្រួសាររបស់ពួកគេ ដើម្បីឲ្យពួកគេអាចរស់នៅក្នុងជីវិតប្រចាំថ្ងៃរីករាយ។ វាគឺជាបរិក្ខារដែលបានរចនាដើម្បីផ្តល់ពេលវេលាដែលស្ងប់ស្ងាត់និងសុវត្ថិភាពនៅក្នុងបរិយាកាសកក់ក្តៅដែលមាន 'ភាពកក់ក្តៅនៃឈើ'។ យើងខិតខំក្នុងការផ្តល់សេវាកម្មដែលទុកចិត្តនៅក្នុងសហគមន៍របស់យើង ដូច្នេះយើងនឹងខិតខំជួយដល់មនុស្សចាស់ដែលមានអាឡៃហ្ស៊ីម្យូ និងគ្រួសាររបស់ពួកគេ។

ការចូលដំណើរការ:

Outokai Group Home "Sakura no Ie Higashi Yaguchi" 2-6-24 Higashi-Yaguchi, Ota-ku, Tokyo 146-0094, Japan

TEL: 03-3756-0437 (Group home)

TEL: 03-3756-0331 (Day service center)

FAX: 03-3756-0332 (Common)

ដោយរថភ្លើង:

៧ នាទីដើរពី "ស្ថានីយ Yaguchi-watashi" នៅលើខ្សែសង្វាក់ Tokyu Tamagawa

ផ្ទះថែទាំពិសេសសម្រាប់មនុស្សចាស់ សាកុរ៉ានុមិជស៊ីអុំរិស

យើងមានគំនិត "លក្ខណៈបុគ្គល," ការគោរពគ្នាទៅវិញទៅមក, និងការរស់នៅក្នុងភាពជោគជ័យ។ យើងផ្តល់គំនិតក្នុងការបង្កើតបរិយាកាសដែលមនុស្សអាចរីករាយជីវិតរបស់ពួកគេ។

យើងផ្តល់ការថែទាំ ២៤ ម៉ោង ការថែទាំជំងឺផ្ទាល់នៃមនុស្សចាស់ (និងអាឡៃហ្ស័រ), និងសកម្មភាពក្តីបង្កប់នឹងចង់មើល។ បន្ថែមពីនេះ យើងមានប្រព័ន្ធគ្រប់គ្រងការពាររូបសក្តីឡើងពេញលេញសម្រាប់ករណីអាសន្ន។ យើងមានគំនិតក្នុងការបង្កើនគុណភាពសម្រាប់សុខស្រួល និងសុខចិត្តរបស់អ្នក។

- ផ្ទះថែទាំពិសេសសម្រាប់មនុស្សចាស់
- ការស្នាក់នៅរយៈពេលខ្លី
- ការគាំទ្រការថែទាំវិញចាស់នៅក្នុងផ្ទះ "Hamayu Ota"

យើងមានគំនិត "លក្ខណៈបុគ្គល" របស់អ្នករស់នៅ និងការគោរពគ្នាទៅវិញទៅមក និងមានគំនិតក្នុងបរិយាកាសដែលមានសុវត្ថិភាព។ យើងផ្តល់សេវាកម្មជាច្រើនដោយបុគ្គលិកជំនាញដែលឆ្លើយតបទៅនឹងតម្រូវការផ្សេងៗដោយប្រើប្រាស់បរិក្ខារចុងក្រោយ (អាចប្រៀបធៀបនឹងទីតាំងសណ្ឋាគារ)។

ការស្នាក់នៅបន្ថែម:

នៅក្នុងផ្ទះថែទាំរបស់យើង ទោះបីជាដល់អ្នកដែលមិនបានចុះឈ្មោះជាផ្លូវការក៏ដោយ យើងផ្តល់សេវាកម្ម "ស្នាក់នៅបន្ថែម" ដែលអនុញ្ញាតឱ្យយើងថែទាំអ្នករស់នៅក្នុងរយៈពេលប៉ុន្មាន ថ្ងៃចាប់ពីការស្នាក់នៅមួយថ្ងៃ។

មជ្ឈមណ្ឌលគាំទ្រថែទាំនៅផ្ទះ ហាម៉ាយូ អូតា

ដោយមានស្លាកនៃភាពស្មោះត្រង់និងភាពយកចិត្តទុកដាក់ យើងបង្កើតគម្រោងថែទាំដែលបានប្តូរតាមមនុស្សនីមួយៗ។ យើងមានអ្នកគ្រប់គ្រងថែទាំស្រីពីរនាក់ (ម្នាក់នៅក្នុងនោះគឺជានាយកគ្រប់គ្រងថែទាំ)។ ការទស្សនានៅថ្ងៃសៅរ៍អាចរកបានតាមការស្នើសុំ។

សេចក្តីស្វាគមន៍:

ការិយាល័យទី ២ នៅ Ota ផ្តល់សេវាកម្មបួន៖ ផ្ទះថែទាំពិសេសសម្រាប់មនុស្សចាស់ ការថែទាំរយៈពេលខ្លី ការថែទាំនៅផ្ទះ និងការគាំទ្រការថែទាំនៅផ្ទះ។ នៅក្នុងស្ថាប័នរបស់យើង យើងផ្តល់គំនិតក្នុងការបង្កើតបរិយាកាសដែលមនុស្សនីមួយៗអាចចំណាយពេលរបស់ខ្លួនយ៉ាងសមរម្យ និងមានសុខភាព ក្នុងការរក្សា និង "លក្ខណៈបុគ្គល" ដែលមានគំនិត និងបរិយាកាសដែលមានភាពជោគជ័យនៃការគោរពគ្នាទៅវិញទៅមក និងភាពស្រួល។ បុគ្គលិករបស់យើងធ្វើការជាមួយវិជ្ជាជីវៈជាច្រើនដើម្បីផ្តល់ការថែទាំ ២៤ ម៉ោង និងការថែទាំជំងឺផ្ទាល់នៃមនុស្សចាស់ (ie. អាឡៃហ្ស័រ), និងសកម្មភាពក្តីបង្កប់នឹងបន្ថែមជីវិតដល់ពួកគេដែលមានការគិតគូរ។ បន្ថែមពីនេះ យើងផ្តល់សេវាកម្មដែលអនុញ្ញាតឱ្យសហគមន៍ទូលាយរស់នៅក្នុងសុវត្ថិភាពតាមរយៈការគាំទ្រការថែទាំនៅផ្ទះ។

Manami Sekiguchi, នាយកបរិក្ខារ Sakura-no-michi Shien

ការចូលដំណើរការ:

Outoukai Special Nursing Home for the Elderly "Sakura-no-michi Shien" 3-11-3 Yaguchi, Ota-ku, Tokyo 146-0093, Japan

TEL: 03-6715-4373
FAX: 03-6715-4379

ដោយរថភ្លើង:
១០ នាទីដើរពីស្ថានីយ "Yaguchi-watashi" នៅលើខ្សែសង្វាក់ Tokyu Tamagawa

មជ្ឈមណ្ឌលគាំទ្រការអភិវឌ្ឍកុមារ សាកុរ៉ានុមិដ

យើងផ្តល់សកម្មភាពដើម្បីអភិវឌ្ឍន៍សក្តានុពលរបស់កុមាររៀងៗខ្លួនតាមរយៈការលេង។

មជ្ឈមណ្ឌលគាំទ្រការអភិវឌ្ឍកុមារ សាកុរ៉ានុមិដ

គឺជាស្ថាប័នសង្គ្រោះសម្រាប់កុមារចាំបាច់មុនសាលារៀនដែលមានបញ្ហាអភិវឌ្ឍន៍។ នេះគឺជាអាជីវកម្មទីមួយសម្រាប់កុមារ នៅក្នុង Outokai និងបានបើកឡើងនៅ Ikegami, Ota-ku, Tokyo។ យើងផ្តល់ការថែទាំវិជម៌ាដោយប្រើប្រាស់ចំនេះដឹង និងបច្ចេកទេសដែលយើងបានរៀនពីការថែទាំមនុស្សចាស់។ បន្ថែមពីការថែទាំយើងនឹងផ្តល់សកម្មភាពដើម្បីអភិវឌ្ឍន៍សក្តានុពលរបស់កុមារតាមរយៈការលេង និងផលិតផល ដូចជាការហាត់ប្រាណរាងកាយក្នុងបន្ទប់កីឡា និងទូលាយ ការជូនកោសល្យគ្នាក្នុងការប្រើប្រាស់ដៃ និងម្រាមដៃ។ ដោយប្រើ "ការអប់រំប្រពៃណី Eurythmic និង Montessori," យើងនឹងអភិវឌ្ឍន៍ចំនេះដឹង និងចលនា។

សម្រាប់គ្រួសារ:

យើងផ្តល់ការអប់រំក្នុងបន្ទប់សំរាប់កុមារដែលមានសុខភាពល្អ និងទូលាយ។ យើងក៏មានបន្ទប់ពិគ្រោះដែលមានភាពស្អាត ដែលការពារអនាមិក និងគ្រួសារអាចពិភាក្សាបានអំពីបញ្ហានានា។ នៅពេលថែទាំ និងអប់រំ អ្នកអាចសម្រាកនៅក្បែរកុមាររបស់អ្នក។ ទីតាំងនេះស្ថិតនៅជិតស្ថានីយ Ikegami និងស្ថានីយ "Chidori 2-chome" ហើយការទិញទំនិញក៏មានភាពងាយស្រួល។

សេចក្តីស្វាគមន៍:

Sakura-no-michi មានទីតាំងនៅក្នុងតំបន់ដែលមានទេសភាពស្រស់ស្អាតជិតព្រះវិហារហុននូដិ និងព្រះវិហារតុកុមុដិ។ នៅ Sakura-no-michi, យើងផ្តល់ថែទាំវេជ្ជសាស្ត្រ និងអប់រំដែលអាចផ្ទៀងផ្ទាត់ការអភិវឌ្ឍន៍របស់កុមារ បង្កើតការអភិវឌ្ឍន៍ដល់ចំណុចជាច្រើនដែលត្រូវការក្នុងការគាំទ្រការអភិវឌ្ឍន៍កុមារ៖ (១) សុខភាព និងជីវិតប្រចាំថ្ងៃ, (២) ចលនា និងអារម្មណ៍, (៣) ការយល់ដឹង និងអាកប្បកិរិយា, (៤) ភាសា និងការទំនាក់ទំនង, និង (៥) ទំនាក់ទំនងមនុស្ស និងជំនាញសង្គម។ កុមាររីកចម្រើនតាមរយៈបទពិសោធន៍ និងការរៀនសូត្រដូច្នោះយើងសង្ឃឹមថាយើងអាចជួយពួកគេដោយបង្កើនសមត្ថភាពនៃកម្មវិធីអភិវឌ្ឍន៍។ យើងមានគោលដៅផ្តល់ការអប់រំវេជ្ជសាស្ត្រដែលអាចជួយអនាគតរបស់កុមារ "ចាប់ពីការលេងទៅការរៀន"។ យើងរង់ចាំការមករបស់អ្នកនៅ "ការគាំទ្រការអភិវឌ្ឍន៍កុមារ Sakura-no-Michi"។

ការចូលដំណើរការ:

Outokai Child Development Support Office "Sakura no Michi" NK Building 2F, 8-3-5 Ikegami, Ota-ku, Tokyo 146-0082, Japan

TEL: 03-6410-4702

FAX: 03-6410-4703

ដោយរថភ្លើង:

៧ នាទីដើរពីស្ថានីយ Ikegami នៅលើខ្សែសង្វាក់ Tokyu Ikegami Line

ដោយឡានក្រុង:

២ នាទីដើរពី "ស្ថានីយ Chidori 2-chome" នៅលើខ្សែសង្វាក់ Tokyu Bus

ផ្ទះថែទាំពិសេសសម្រាប់មនុស្សចាស់ ហ៊ីណូដេ ស៊ីអុំនី ការចូលស្នាក់នៅរយៈពេលខ្លី

Hinode Shien មានផ្ទះវិញដោយធម្មជាតិដ៏ស្រស់ស្អាត។ អ្នកនឹងមានអារម្មណ៍ស្រាប់តែមានទីតាំងដូចនេះនៅចម្ងាយពីទីក្រុង។ អ្នកព្យាបាលត្រូវបានធម្មជាតិដ៏ស្រស់ស្អាតអោយបានហើយត្រូវបានការពារដោយបុគ្គលិកដែលបានទទួលការអប់រំជំនាញផ្នែកមនុស្សចាស់ អាចរស់នៅក្នុងជីវិតដោយសុវត្ថិភាព និងសេរីភាព។ ១០០ នាក់នៅក្នុងបរិក្ខារនេះបានបង្កើតក្រុងតូចមួយ ដែលមនុស្សដែលមានទំនាក់ទំនងល្អប្រទេសទាំងអស់ មានភាពរីករាយ ឈឺចាប់ទាំងអស់។ នៅក្នុងបរិក្ខារនេះ មនុស្សចាស់មិនមែនជាជំងឺ 'ពិសេស'។ ទោះបីជាពួកគេមានឧបសគ្គមួយចំនួនក៏ដោយ ពួកគេនៅតែរស់នៅដោយសង្ឃឹមសម្រាប់ថ្ងៃស្អែក។ វាជាបរិក្ខារដែលមនុស្សមានអារម្មណ៍ខ្លាំងអំពី "ថាមពលក្នុងការរស់នៅ"។

- ផ្ទះថែទាំពិសេសសម្រាប់មនុស្សចាស់
- ការស្នាក់នៅរយៈពេលខ្លី
- ការគាំទ្រការថែទាំរយៈពេលវែងនៅក្នុងផ្ទះ "Hamayu"

មជ្ឈមណ្ឌលគាំទ្រថែទាំនៅផ្ទះ ហាម៉ាយូ

យើងបង្កើតគម្រោងថែទាំចាំបាច់សម្រាប់អ្នកដែលត្រូវការការថែទាំដើម្បីអាចរីករាយជីវិតប្រចាំថ្ងៃរបស់ពួកគេយ៉ាងសមរម្យ។ នៅក្នុងបុគ្គលិកក្រសួងមួយចំនួន មានអ្នកគ្រប់គ្រងការគាំទ្រជំនាញពីរនាក់។ យើងតែងតែមានភាពរងចាំដល់ការបញ្ជាក់។ សូមមើលទំនាក់ទំនងជាមួយយើងសំរាប់បញ្ហានានានៅតូច។

សេចក្តីស្វាគមន៍:

ការិយាល័យ Hinode ដំណើរការអាជីវកម្មបី៖ ផ្ទះថែទាំពិសេស មជ្ឈមណ្ឌលថែទាំរយៈពេលខ្លី និងការគាំទ្រការថែទាំនៅផ្ទះ។ ការិយាល័យនេះគឺជាតំបន់ដើមនៃសមាគម Outokai និងគឺជាការិយាល័យកណ្តាល។ ទេសភាព Satoyama ពីបន្ទប់ថ្នាក់វាជាទេសភាពដ៏ស្រស់ស្អាតដោយ sakura នៅក្នុងរដូវផ្ការីក បាទុយនៅក្នុងរដូវក្តៅ ជលសណ្តក់នៅក្នុងរដូវស្លឹកឈើធ្លាក់ និងព្រិលនៅក្នុងរដូវរងា; អ្នករស់នៅចំណាយថ្ងៃពេញដោយអារម្មណ៍រីករាយជាមួយការផ្លាស់ប្តូរទេសភាព។ នៅពេលដែលមានកម្មវិធីជាច្រើនដូចជាការទស្សនាវត្ត sakura កម្មវិធី "nagashi somen" ("ការរើសអោយបាន noodles") លើដំបូលធំ ការប្រកួតកីឡា កម្មវិធីអាហារ និងពិធី noryosai (ពិធីយប់រដូវក្តៅ) ដែលមានអ្នកក្នុងស្រុកអាចចូលរួមក្នុងការចូលរួមនេះក៏ពេញនិយមណាស់។ យើងមានគោលដៅក្នុងការទុកចិត្ត និងកន្លែងជាកន្លែងដែលអ្នកក្នុងស្រុកអាចទុកចិត្ត និងមានស្រលាញ់។

ការចូលដំណើរការ:

Sakuratoukai Special Nursing Home for the Elderly "Hinode Shien" 231-1, Okuno, Hinode-cho, Nishitama-gun, Tokyo 190-0181, Japan

TEL: 042-597-1941 (common)

FAX: 042-597-1949 (common)

ដោយរថភ្លើងឬឡានក្រុង:

ពី "ស្ថានីយ Fussa" នៅលើខ្សែសង្វាក់ JR Ome យកឡានក្រុងទៅ "ស្ថានីយ Musashi Itsukaichi" ឬ "Hinode Oriakaba" (២០ នាទី), ហើយចេញពីច្រកបន្ទាប់ Hinode Oriakaba ។ ២៥ នាទីដើរពីស្ថានីយ Musashi Masudo នៅលើខ្សែសង្វាក់ JR Itsukaichi Line.

ដោយរថយន្ត:

យកផ្លូវស្រុក Ken-O "Hinode Interchange" ចេញ → បត់ឆ្វេងហើយទៅក្រុង (ទៅទិស Hinode Town Hall) → បត់ឆ្វេងមុន "Seims" (ហាងដូរប្រាក់) នៅលើចំហៀងឆ្វេងនៃផ្លូវ (នៅចំណុចចរាចរណ៍) ហើយទៅក្រុង។ វាជា ១០ នាទីពីច្រកចេញ interchange, ប្រហែល ៤០ នាទីពីកណ្តាលទីក្រុង។ មានចំណករថយន្ត យើងខិតខំធ្វើឲ្យអ្នកសមត្ថភាពធ្វើដំណើរជាមួយគ្រួសាររបស់អ្នក។

មជ្ឈមណ្ឌលសេវាកម្មថ្ងៃ ហុណូកា មុសាស៊ីមុរ៉ាយ៉ា

Honoka Musashi Murayama គឺជាសេវាកម្មថ្ងៃដែលផ្តល់សេវាកម្មថ្ងៃទៅផ្សេងៗដល់មនុស្សចាស់ដែលត្រូវការការថែទាំ ដើម្បីផ្តល់អារម្មណ៍មានសុខភាពក្នុងជីវិតប្រចាំថ្ងៃរបស់ពួកគេ។ ដើម្បីធ្វើឲ្យការស្នាក់នៅរបស់ពួកគេមានជាសុខភាព ស្ថាប័នផ្តល់អាហារ ឆ្ងាញ់ ការងូតទឹក សកម្មភាពសិល្បៈ សកម្មភាពហាត់ប្រាណ និងសកម្មភាពផ្សេងៗដើម្បីធ្វើឲ្យពួកគេមានវិភាគក្នុងថ្ងៃរបស់ពួកគេ។ យើងរង់ចាំការចូលរួមរបស់អ្នកជាមួយកម្មវិធីកម្សាន្តផ្សេងៗ ដើម្បីឲ្យអ្នកអាចចំណាយពេលថ្ងៃយ៉ាងវិភាគនៅក្នុងបរិយាកាសដូចផ្ទះ។

- ការថែទាំផ្ទះថែទាំថ្ងៃ

យើងមានភាពមោទនភាពនៃសេវាកម្មដែលមានភាពល្អឥតខ្ចោះ និងទំហំតូច។ ដើម្បីធ្វើឲ្យអ្នកមានជាសុខភាព យើងរៀបចំថ្ងៃជាមួយចំណុចប្រទាក់ដូចជាអាហារឆ្ងាញ់ និងការងូតទឹក ការកម្សាន្ត ផលិតផលសិល្បៈ និងសកម្មភាពហាត់ប្រាណ។

សេចក្តីស្នាក់មន្ត្រី:

Musashi Murayama Nursing Home គឺជាសេវាកម្មថ្ងៃដែលមានទំហំតូចដែលមានសមត្ថភាពមនុស្ស ១០ នាក់។ ដោយផ្តល់ការយកចិត្តទុកដាក់នៃទំហំតូចនេះ ស្ថាប័នផ្តល់សេវាកម្មផ្សេងៗ រួមមានការថែទាំដោយផ្ទាល់តាមបំណងរបស់អ្នកភ្ញៀវ សកម្មភាពចេញដំណើររដូវកាលផ្សេងៗ និងការបង្រៀនជីវិតប្រចាំថ្ងៃដែលធ្វើឲ្យភាពមានទំនុកចិត្តស្រស់ស្អាត។ យើងមានគោលដៅផ្តល់សេវាកម្មថ្ងៃដែលចង់ចូលរួមនៅរាល់ថ្ងៃ និងធ្វើឲ្យពួកគេមានអារម្មណ៍ដូចនៅផ្ទះ។ យើងបើកទ្វារពីថ្ងៃចន្ទដល់ថ្ងៃសៅរ៍ និងនៅថ្ងៃឈប់សម្រាក។ យើងរង់ចាំការមករបស់អ្នក។

ការចូលដំណើរការ:

Outoukai Day Service Center "Honoka Musashi Murayama" 2-32-5 Zanbori, Musashimurayama-shi, Tokyo 208-0034
TEL: 042-520-1190 (Day Service Center)
FAX: 042-569-1629 (Common)

ដោយរថភ្លើងឬឡានក្រុង:

១០ នាទីដោយឡានក្រុងពីស្ថានីយ Seibu Haijima Line "Seibu Tachikawa Station" ទៅ "Green Town Musashi Murayama", "IHI" ឬ "Harunazuka", នឹងចេញពីច្រកបន្ទាប់ "Rojin Fukushi Kan-mae" នៅក្រុងឈប់ឡានក្រុង។ ពីស្ថានីយ Akishima នៅលើខ្សែសង្វាក់ JR Ome, ២៥ នាទីដោយឡានក្រុងទៅ "Green Town Musashi Murayama", "IHI", ឬ "Harunazuka", នឹងចេញពីច្រកបន្ទាប់ "Rojin Fukushi Kan-mae" នៅក្រុងឈប់ឡានក្រុង។